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Referat fra brugerrådsmøde den 30.04.2025 
Til stede: Alle på nær Dennis og Birgit.  
Gæst: Kasper fra Kultur og Fritid, Greve Kommune 

 Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat.  Referat fra 26.03 blev godkendt. 

2.  Velkommen til Birgit Frandsen.  
Birgit havde desværre brækket håndleddet, men hun blev budt velkommen og fik almindelige betragt-
ninger om huset og dets tilstand. Birgit er uddannet lærer og bor i Karlslunde. Ny i brugerrådet er også 
Per, der blev valgt på generalforsamlingen. 

3.  Økonomi v/Jytte.  
Der var ingen bemærkninger, bortset fra lidt diskussion om disponeringen af 500 kr. til en rive. Den er 
købt, men vi kender endnu ikke prisen. 

4.  Aktiviteter:  
a. Fast punkt. Lys på P-plads og s samt dræning – noget nyt i forbindelse med vedligeholdelsespla-

nerne? Nej! Der var ingen nyheder. 
b. Saltanlæg/vandfilter. Målerstand 22.04.2025 – 3.568. taget til efterretning. 
c. Skabe i gangen – 5 af de opsatte skabe er ldeelt til ventende grupper. Brugerrådet skal muligvis selv 

bruge et af dem l viskestykker, karklude mv.  
d. Ønsker fra Generalforsamling den 12. marts. Havemøbler udenfor – der står 6 borde i Onkel Toms 

hy e og ca. 17 plasticstole. Evt køb lidt flere stole. Nye hynder i atrium – status? Bænke l petanque 
banerne – er etableret. Godt arbejde Dennis. Hjul på borde – generelt – betragtes ikke som reali-
stisk. Hvis ja, så skal der saves af bordbenene på grund af højden og så skal hjulene kunne låses, 
hvilket kan være besværligt for ældre mennesker. I Borgerhuset har man anskaffet borde, der 
kunne være velegnede, men kostprisen er på 4.000 pr. stk. og vi skal i givet fald have 8 stk. alene i 
salen. Mulig løsning – filt under bordbenene. Ajourføre diverse meddelelser (på infoskæmen) – der 
er ikke plads l flere dage samtidig.  
I øjeblikket fylder anneksets brugsting meget op. Dennis får en A-nøgle samt en nøgle til redskabs-
rum og får lave 3 kopier af hver. Jytte taler med brugere om nye hynder til stolene i atriummet. 

e. Nyt fra kommunen? Katrine siger nej. 
f. Hvem gør hvad henover sommeren – vask viskestykker og karklude – fylde op med sæbe og papir – 

opvaskeren – sæbe og afspænding samt check vandfilter. De sædvanlige klarer det hele, og ellers 
ringer vi til Dennis.  

5.  Eventuelt.  
 Der vil være en ”rundvisning” for de der har lyst efter mødet den 28. maj 

Næste møde – onsdag den 28. maj kl. 10.00. Sidste inden sommerpausen 

 
Referat af Ken 
10.06.2025 


